
竹制玩具加工设备 工艺品机械 工艺筷机械

产品名称 竹制玩具加工设备 工艺品机械 工艺筷机械

公司名称 缙云县竹友机械厂

价格 6000.00/个

规格参数 加工定制:是
品牌:竹友
型号:ZJ-388

公司地址 中国.浙江省.丽水市

联系电话 86-578-3153386 865783261618 13867066218

产品详情

缙云县竹友机械厂专业制造《竹友牌》系列竹木制品机械设备，产品已远销国内各地以及非洲、欧洲、
东南亚等多个国家，曾荣获“国家连续检测达标”、“产品质量稳定合格”和“重质量、守诚信企业”
等称号，已申请多项发明专利。主要产品有：牙签机，竹签机/食品签机/烧烤签机，铁炮串机，竹、木
圆筷机，天削筷机，双生筷机，双联木筷机，工艺筷机，中华筷机，香签机（香芯、香棒、香骨）等。

“重质量、守诚信”永远是我们竹友人经营的宗旨。欢迎海内外客商来我厂考察、订购。

our factory was specializing in manufacturing “zhuyou” brand series mechanical facilities of bamboo-wood
products, having sold everywhere at home on products and also far-sold into many foreign countries such
as; africa、europe、southeast asia, etc, has won “national testing standards continuously”, “stable and qualified
products” and “stressing quality, sincere enterprise” and so on, moreover, the factory has applied to many
national patents. main products in our factory as follows: bamboo and wood toothpick machinery, foodstuff prod
machinery, teppo kushi skewer machinery, bamboo and wood round chopsticks machinery、truncating bamboo
chopsticks machinery, double-born bamboo chopsticks and double-unite wood chopsticks machinery, bamboo and
wood craft chopsticks machinery, chinese bamboo and wood chopsticks machinery, bamboo-flavored sticker(which
including fragrant core、fragrant bar、fragrant bone) machineries and so on.

“focusing on quality and keeping honesty and credit”, which is the everlasting management tenet that zhuyou
persons strive for. welcoming the customers to come for investigation and ordering at home or overseas.

本产品的加工定制是是，品牌是竹友，型号是ZJ-388，加工能力是30M/MIN，适用范围是60-180CM，产
品别名是竹木机械
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